

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ ՀՈԴՎԱԾՆԵՐ

Գալստյան Ա.Ս., Նորակազմ բառերի իմաստաբանական քննության հարցեր.....	3
Գալստյան Ա.Վ., Ակսել Բակունցի «Խաչատուր Աբովյան» վեպի լեզվաոճական մի քանի հարցեր.....	12
Սանթրյան Ա.Ս., Լրացումներ հայերենի երկհնչյունների և վանկի լիակաղապարներում.....	19
Համբարձումյան Վ. Գ., Ստուգաբանական դիտարկումներ...	27

ԲԱՆԱՎԵՃ ԵՎ ՔՆՆԱՐԿՈՒՄ

Խաչատրյան Ա.Ս., Արևմտահայերենի նորակազմությունների բառակազմական որոշ առանձնահատկությունների մասին.....	44
Տիոյան Ս.Կ., Նորամուտ օտար բառերի սխալ գործածությունների մասին (ինտեգրացիա, ասոցացիա, մոտիվացիա)	54
Ֆիշենկճեան Ա. Ա., <i>Թեք</i> վերջնաբաղադրիչով բառեր հայերենի մեջ.....	63
Համբարձումյան Վ.Գ., Բաղրամյան Ս.Ե., Խաչիբաբյան Ն.Պ., Սեռանիշ ածանցների արտահայտությունը հայերենում.....	68

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Գրիգորյան Գ. Գ., Խոսակցական լեզվում <i>զալ, տալ, լալ</i> բայերի ձևերի ս-ի անկման պատճառների մասին.....	77
Ղամոյան Լ. Հ., Բազմիմաստությունը «Հագուստ» իմաստային-թեմատիկ խմբում.....	85
Սաֆարյան Տ.Վ., Բառիմաստի հետ կապված շեղումները արդի հայերենում.....	93

ՄԱՏԵՆԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ

Գրիգոր Տաթևացու գրական ժառանգության 2002-2020 թվականներին հրատարակված ուսումնասիրությունների մատենագիտական վերլուծություն (ամփոփ նկարագրություն) (կազմ. Գ. Մ. Գրիգորյան)	102
--	-----

ԳՐԱԽՈՍՈՒԹՅՈՒՆ

Խաչատրյան Վ. Մ., Հայոց լեզվի պատմության հարցեր.....	108
ԳՐՔԵՐԻ ՏԵՍՈՒԹՅՈՒՆ	112
ԳԻՏԱԿԱՆ ԿՅԱՆՔ	122

СОДЕРЖАНИЕ

С т а т ь и: А. С. Галстян. Вопросы семантического исследования новых слов. - 3. А. В. Галстян. Некоторые лингвистические и стилистические вопросы романа А. Бакунца "Хачатур Абовян" - 12. А. М. Сантоян. Дополнения в полных моделях дифтонгов и слога армянского языка - 19. В. Г. Амбарцумян, Этимологические заметки: арм. *հերկ*- [herk-] < и.-е. *p^(h)erk^(h)o- - 27. **Д и с к у с с и и и о б с у ж д е н и я:** А. С. Хачатрян. О некоторых словообразовательных особенностях неологизмов западноармянского языка - 44. С. К. Тиоян. О неправильном употреблении варваризмов («интеграция», «ассоциация», «мотивация») - 54. А. А. Фишенкчян. Сложные слова, оканчивающиеся на *թեք* [tʰekʰ] 'наклонный' в речи. - 63. В. Г. Амбарцумян, С. Е. Баграмян, Н. П. Хачибабян. Выражение гендерных суффиксов в армянском языке. - 68. **С о о б щ е н и я:** Г. Г. Григорян. О падении суффикса *ս* [s] в глагольных формах *գալ* [gal], *տալ* [tal], *լալ* [lal] в разговорном армянском языке. - 77. Л. Г. Гамоян. Полисемия в семантической группе "одежда" в современном армянском языке. - 85. С. В. Сафарян. Смысловые отклонения в восприятии слов в современном армянском языке. - 93. **Б и б л о г р а ф и я:** Библиографический анализ исследований, опубликованных в литературном наследии Григора Татеваци в 2002-2020 годах (краткое описание) (Составлено Г. М. Григоряном). - 102. **Р е ц е н з и я:** В. Хачатрян. Вопросы истории армянского языка - 108 : **К н и ж н о е о б о з р е н и е** - 112 : **Н а у ч н а я ж и з н ь** - 122.

C O N T E N T S

Articles. A. S. Galstyan. *Issues of Semasiological Study of New Words.* - 3. A. V. Galstyan. Some Linguistic and Stylistic Issues of A. Bakunts "Novel Khachatur Abovian" - 12. A. M. Santoyan. Additions to the Paradigms of Armenian Diphthongs and Syllables - 19. V. G. Hambardzumyan, Etymological Notes: Armenian *հերկ*- [herk-] < i.e. *p^(h)erk^(h)o-. - 27. **D i s c u s s i o n.** A. S. Khachatryan. On Some Word-Forming Peculiarities of Neologisms in the Western Armenian Language. - 44. S. K. Tioyan. On the Misuse of Barbarisms («integration», «association», «motivation». - 54. A. A. Fishenkyan. Compound Words Ending in *թեք* [tʰekʰ] 'inclined' in Speech. - 63: V. G. Hambardzumyan, S. E. Baghramyan, N. P. Khachibabyan. The expression of gender suffixes in Armenian. - 68. **R e p o r t s.** G. G. Grigoryane. On the fall of suffix *ս* [s] in the verb-forms in spoken Armenian. - 77. L. H. Ghamoyan. Polysemy in Semantic Group "Clothes" in Modern Armenian. - 85. S. V. Safaryan. Deviations of word roots in contemporary Armenian. - 93. **B i b l i o g r a p h y:** Bibliographic analysis of studies published in the literary heritage of Grigor Tatevatsi in 2002-2020 (brief description) (Compiled by G. M. Grigoryan). - 102. **R e v i e w-** V. Khachatryan. Issues of the history of the Armenian language. - 108. **Book reviews** - 112. **Science News** - 122.